
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 26. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AM
Hvor meget mener ministeren, at bidragssatserne fortsat kan stige, jf. ministe-
rens udtalelser ved pressemødet fredag den 16. september 2016, hvor mini-
steren fremlagde ekspertudvalgets rapport om gennemsigtighed og mobilitet
på realkreditmarkedet: ”Vi må forvente, at der kan komme flere bidragssats-
stigninger. Det afgørende er, at det er noget forbrugerne kan forstå”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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